
يك المپيك درون المپيك!
تيم ملي واليبال کشورمان که براي اولين 
بار توانست در المپيک حاضر شود دست به 
کار بزرگي زد و به مرحله يک چهارم نهايي 
صعود کند. لوزانو، سرمربي آرژانتيني تيم 
ملي واليبال کشورمان در آستانه بازي هاي 
مرحله يک چهارم نهايي مي گويد: »مرحله 
يک چهارم نهايي، يک المپيک درون المپيک است، زيرا بهترين تيم ها و 
گلچين شده ها به اين مرحله راه پيدا مي کنند. هيچ کدام از کارشناسان، 
ايران را داراي ش��انس صعود به مرحله نيمه نهايي نمي دانند و براي 
تيم هايي مانند ايتاليا، امريکا، فرانس��ه و برزيل شانس بيشتري براي 
کسب مدال قائل هستند. مشخص نيست در گروه A چه تيم هايي در 
رتبه دوم تا چهارم قرار مي گيرند و به اين دليل محاسبه کردن براي اينکه 

در مرحله بعدي با چه تيمي روبه رو مي شويم، بسيار سخت است.«

 درخشش شمشيربازي و تيراندازي 
فراموش نشود

با آغاز مسابقات کشتي گيران و وزنه برداران کشورمان در المپيک، همه 
نگاه ها متوجه اين رشته ها به عنوان رشته هاي مدال آور کاروان ايران در 
ادوار المپيک است، البته به اين دو رشته تکواندو را هم بايد اضافه کرد که 
از فردا مسابقاتش آغاز مي شود. با اين حال تجربه المپيک ريو نشان داد 
که برخي رشته هايي ديگر نيز هستند که با کمي توجه و سرمايه گذاري 
مي توانند به رشته هاي مدال آور کاروان کشورمان در المپيک ها اضافه 
شوند تا جور مدال گرفتن بر دوش سه رشته تنها نباشد و در هر المپيک 
رشته هاي بيشتري از کشورمان در المپيک ها شانس مدال گرفتن داشته 
باشند. رشته هايي مانند شمشيربازي و تيراندازي از جمله اين رشته ها 
هستند که نگاهي به کارنامه شان در ريو نشان داد که مي توان روي اين 
دو رش��ته به عنوان ورزش هايي که پتانس��يل بالايي براي مدال آوري 
دارند، حس��اب باز کرد. در رش��ته اي مانند شمش��يربازي که پيش از 
المپيک کمتر مسئولي روي موفقيت اين رشته حساب باز مي کرد، در 
ريو مجتبي عابديني دس��ت به کار بزرگي زد و اگر ناداوري ها در حق او 
نمي شد، عابديني به عنوان اولين مدال آور رشته شمشيربازي در المپيک 
تاريخ ساز مي شد، هرچند که کس��ب مقام چهارمي در المپيک هم کار 
بزرگي بود که ارزش آن کمتر از مدال نيس��ت. درخشش شمشيربازي 
ثابت کرد که شمشيربازي کشورمان در جمع برترين هاي دنيا حرف هاي 
زيادي براي گفتن دارد، موفقيت هايي که پيش از المپيک استارت خورد 
و کسب مقام چهارم دنيا براي شمشيربازي نش��ان داد که اين رشته با 
تلاش هايي که صورت گرفته توانسته با پيش��رفت چشمگيري که در 
سال هاي اخير داشته است به جمع تيم هاي مدعي جهان اضافه شود. 
اوج کار شمشيربازي هم در المپيک بود که عابديني تا يک قدمي مدال 
هم پيش رفت. به همين خاطر به نظر مي رسد پس از پايان المپيک، بايد 
نگاه ها به رشته شمشيربازي تغيير کند، عملکرد عابديني نشان داد که 
اين رشته پتانسيل زيادي دارد، پتانسيلي که بايد مورد توجه مسئولان 
قرار بگيرد و از اين ظرفيت براي موفقيت هايي بيش��تر کش��ورمان در 
ميدان هاي بزرگي مانند المپيک اس��تفاده کرد. درخشش عابديني را 
نمي توان به پاي يک جرقه گذاشت و اين مسئله نشان دهنده پتانسيل 
بالاي شمشيربازي کشورمان است که نبايد از آن غافل شد و بي تفاوت از 
کنار آن گذشت. به همين خاطر هم بعد از پايان المپيک ريو بايد با توجه 
بيشتر به رشته اي مانند شمشيربازي، روند صعودي اين رشته را حفظ 
کرد تا در المپيک توکيو، شمشيربازان کشورمان هم به جمع رشته هايي 
که شانس مدال دارند، اضافه شوند، هدفي که عابديني در ريو نشان داد 

دور از دسترس نيست و با توجه و حمايت مي توان به آن رسيد. 
علاوه بر شمش��يربازي، رش��ته تيراندازي هم در ريو پتانس��يل بالاي 
ورزشکاران کش��ورمان در اين رش��ته را نشان داد، ورزش��کاراني که با 
دست هاي خالي و با کمترين امکانات و تجهيزات در مقابل حريفانشان که 
در بهترين شرايط آماده حضور در ريو شده بودند، قرار گرفتند و توانستند 
به موفقيت هايي هم برسند. مقام ششم الهه احمدي و مقام هشتم نجمه 
خدمتي آن هم با وجود شرايط سختي که اين ورزشکاران قبل از المپيک 
در اردوهاي آمادسازي شان داشتند، نش��ان از توانايي هاي تيراندازان 
کشورمان دارد که با وجود کمبودهاي زيادي که داشته اند، توانسته اند 
در المپيک بين 10 نفر اول قرار بگيرند. اين در حالي است که به طور قطع 
بها دادن بيشتر به اين ورزشکاران و مهيا کردن شرايط مناسب براي آنها، 
به طور قطع مي توانست نتايج بهتري را براي تيراندازي ايران در ريو رقم 
بزند. با وجود اين کسب همين دو مقام و کسب پنج سهميه تيراندازي در 
المپيک حاکي از ظرفيت بالاي تيراندازي است. رشته اي که در المپيک، 
15 مدال طلا در آن توزيع مي شود و جزو رشته هاي پرمدال قرار مي گيرد 
و اين مسئله اهميت توجه به پتانسيل هايي که اين رشته در کشورمان 
دارد، را دوچندان مي کند. در همين راستا وزارت ورزش و کميته ملي 
المپيک بايد رشته تيراندازي را که اسير کم توجهي هاست، بيشتر 
از قبل در کانون توجه قرار دهند و با سرمايه گذاري در اين رشته 
پرمدال، مسير اين رشته براي کشف و پرورش استعدادها و کسب 
مدال تيراندازان کش��ورمان در المپيک هاي آينده را هموار کنند، 
امري که باعث خواهد شد تا در المپيک هاي بعدي براي مدال گرفتن 

نگاهمان تنها به سه رشته وزنه برداري، کشتي و تکواندو نباشد.

کارلوس کرش به اردوي فلورانس رسيد
کره جنوبي همچنان رقيب اول ايران 

س�رمربي تيم ملي فوتبال پس از چند روز غيبت سرانجام به اردوي 
تيمش اضافه شد. تيم ملي کشورمان خود را براي حضور در مسابقات 
انتخابي جام جهاني روس�يه آماده مي کن�د و در اين راس�تا اردوي 
13روزه اي را در ايتاليا پشت سر مي گذارد. اين در حالي است که کارلوس 
کرش در تعطيلات به سر مي برد و ديرتر به جمع ملي پوشان پيوست. 
تيم ملي فوتبال ايران اولين بازي خود در چارچوب مقدماتي جام جهاني 
2018 روز 11 شهريور مقابل قطر برگزار مي کند. کره جنوبي، ازبکستان، 
چين قطر و سوريه همگروهان کشورمان در اين مسابقات هستند. 

  کارهاي تاکتيکي در فلورانس
شاگردان کرش که از ش��نبه ش��ب به ايتاليا رفته اند در اين مدت بدون 
سرمربي تمرين مي کردند، اما به محض اينکه يک شنبه کارلوس کرش به 
فلورانس رسيد، تمرينات را زير نظر گرفت. در تمرين يک شنبه کرش تأکيد 
زيادي بر انجام کارهاي تاکتيکي داشت. قرار است در مدت اقامت تيم ملي 
در ايتاليا دو بازي دوستانه با تيم هاي محلي اين کشور برگزار شود. از طرفي 
حضور بازيکنان ايراني در فلورانس بازتاب زيادي در رسانه هاي ايتاليايي 
داشته است. برنامه هاي آماده سازي کرش براي صعود دوباره به جام جهاني 
و بازي هاي دوستانه از جمله نکاتي بود که اين رسانه ها به آن اشاره کردند. 
اشکان دژاگه، بازيکن تيم العربي نيز در نهايت توانست رضايت مديران 

باشگاهش را جلب کند و يک شنبه خودش را به فلورانس رساند. 
  رضايت از اردو

اصولاً سرمربي پرتغالي را به س��ختي مي توان راضي نگه داشت. کارلوس 
کرش از زماني که هم��کاري اش را با تيم ملي ايران ش��روع کرده همواره 
انتقادهاي زيادي را از امکانات کم فوتبال کشورمان مطرح کرده است. با اين 
حال کرش در گفت وگويي که در ايتاليا انجام داده، رضايتش را از حضور در 

منطقه کاورچيانو، اعلام کرد: »اين کمپ تنها گزينه اي بود که براي تيم 
ملي ايران مهيا شد. وقتي اين فرصت براي مان ايجاد شد تا در مرکز 
تمريني تيم ملي ايتاليا حضور داشته باشيم، واقعاً جاي خرسندي 
داشت. مطمئناً برپايي اردو در اين مکان براي ما گزينه خوبي به 
حساب مي آمد، چراکه اين مرکز هم تاريخ بزرگي دارد و هم اينکه 

بازيکنان بزرگي در گذشته در اينجا حضور داشته اند.«
  زمان زيادي را از دست داديم

کرش از جمله مربيان خارجي است که برگزاري منظم اردوهاي تدارکاتي را در 
پيشرفت تيمش ضروري مي داند. با وجود اين از دست دادن زمان اين بار هم يکي 
از انتقادهاي سرمربي تيم ملي بود: »نمي خواهم درباره اين مسئله صحبت کنم 
و پس از بازي هاي رسمي تيم ملي درباره اين مسائل صحبت خواهم کرد. اکنون 
مي خواهم تمرکزم را روي آماده سازي بازيکنانم بگذارم. در گذشته فرصت را 
براي داشتن اردوهاي آماده سازي خوب از دست داديم و اکنون فقط مي خواهم از 

فرصت به وجود آمده به نحو احسن براي آماده سازي بازيکنانم استفاده کنم.«
  شرايط خوب است

بدون شک گرفتن جواز صعود به جام جهاني بزرگ ترين خواسته اهالي فوتبال 
و مردم از تيم ملي و مرد پرتغالي محسوب مي شود. با توجه به قرعه اي که نصيب 
تيم ملي شده انتظارات از تيم بالا رفته است. با اينکه سرمربي تيم ملي از وضعيت 
فعلي تيم ملي در آستانه شروع بازي هاي مقدماتي ابراز رضايت کرده است: »خدا 
را شکر همه چيز خوب است. اکنون 24 بازيکن در اردو حضور دارند. منتظر 
اضافه شدن اشکان دژاگه هستيم. همانطور که مي دانيد در اين اردو بازيکنان 

ايراني حاضر در اروپا را در اختيار نداريم، اما در نگاه کلي شرايط خوب است.«
  باز هم کره جنوبي

کرش رقابت سختي با کره اي ها دارد. خاطره آخرين بازي تيم ملي در مرحله 
مقدماتي جام جهاني 2014 با کره جنوبي هنوز براي فوتبال دوستان زنده 
است. پيروزي بر کره جنوبي جواز صعود مستقيم به جام جهاني را براي تيم 
ملي ايران امضا کرد. حالا با گذش��ت چهار سال کارلوس کرش همچنان 
معتقد است کره جنوبي حريف اصلي ما در راه رسيدن به جام جهاني روسيه 
است: »مطمئناً گروه سختي داريم. در بالاترين سطح، رقيب بزرگ ما کره 
جنوبي است و ديگر تيم ها نظير چين، ازبکستان، سوريه، قطر به همراه ايران 
اين شانس را دارند که به جام جهاني صعود کنند. همه تيم ها نقاط ضعف و 
قوت خودشان را دارند و تنها چيزي که تيم ها را از هم متمايز مي کند، شرايط 

آماده سازي تيم هاست.«

نهمين روز المپيك ريو، روز حسرت باري براي 
ايران بود. اگرچه برنز عبدولي جبران ناداوري 
لندن به اين فرنگي کار جنوبي بود، اما پايان کار 
سوريان با دست خالي، بحث و حسرتي عميق 
به دنبال داش�ت. به طوري که نابغه فرنگي کار 
ايران را مجبورکرد بگويد خيلي بد تمام ش�د. 

   حذف سوريان و سکوت محمد بناي 
باورش سخت بود، حتي براي خود بنا. او براي هر 
يک از شاگردانش مدالي در نظر گرفته بود و براي 
سوريان، يکي از آن خوش��رنگترين ها را، اما نابغه 
فرنگي کار ايران نتوانست مدال زرين المپيک ريو 
را تکرار کند و در عين ناباوري، دو کشتي خود را 

به رغم برتري ابتدايي باخت تا دس��تش از مدال 
المپيک ريو کوتاه بماند و پاياني تلخ را رقم بزند. 
بنا هم جوابي براي اتفاقات رخ داده نداشت: »من 
براي همه يک مدال کنار گذاشته بودم، مخصوصاً 
براي حميد س��وريان که بالاخره يک اس��طوره 
است. متأس��فانه روز روز س��وريان نبود، شرايط 
شرايط حميد نبود. او يا طلا مي خواهد يا چيزي 
نمي خواهد! چيزي براي گفتن ندارم.« چهره هاي 
سرشناس زيادي از ورزشي ها، هنري ها و سياسي ها 
در خص��وص س��وريان واکنش نش��ان دادند که 
مهم ترين آنها معاون اول رئيس جمهور بود.  اسحاق 
جهانگيري، ضمن تبريک به مدال آوران ايران اعلام 
کرد مردم به هيچ وجه افتخارآفريني هاي حميد 
س��وريان را از ياد نمي برند. سجادي، معاون وزير 
ورزش نيز گفت که او بهتر از هر کس��ي مي تواند 
تصميم گيري کند: »ما در ش��رايط او نيس��تيم. 
سوريان جزو سرمايه هاي بزرگ کشتي ماست و 
اگر هم کنار برود بايد از تجربيات او استفاده کنيم، 

اما او خود بهترين تصميم را مي گيرد.«
   طلسم شکست اما... 

برنز عبدولي در حالي به اولين مدال تيم ملي 
کشتي فرنگي ايران در المپيک ريو تبديل 
شد که انتظارها از نخس��تين مدال اين 
تيم، مدالي زرين بود. هرچند که از نظر 
بنا، م��دال عبدولي هم حک��م طلا دارد: 
»برنز عبدولي براي من حکم طلا داشت«، 
ش��ايد چون بنا هم هنوز ناداوري که در المپيک 
لندن در حق پس��ر محجوب جنوب شد را از ياد 
نبرده است. اين بار اما فرنگي کار جنوبي کاروان 
اعزامي ايران به ريو طلسم را شکست و برنز گرفت، 
اما نخستين مدال آور فرنگي کار ايران در ريو نيز 
به همان راهي مي رود که سوريان بعد از ناکامي 
رفت: »خوشحالم روسفيد برمي گردم اما کشتي 
کافي است، مي خواهم به زندگي ام برسم. مدتي 

مي خواهم به مس��افرت بروم و استراحت کنم و 
از کش��تي دور باش��م. ديگر وقت آن است که به 

خانواده ام برسم.«
   پاياني حسرت بار براي تيراندازي

در آخرين رقابت تيراندازي ريو، مسابقه تفنگ سه 
وضعيت مردان برگزار شد که پوريا نوروزيان تنها 
تفنگدار مرد ايران پشت خط آتش قرار گرفت و در 
خط 19 و در سه وضعيت شليک کرد که در مجموع 
با امتياز 1168 به فين��ال راه ياب��د. در دراز کش، 
نشسته و ايستاده به ترتيب امتياز 391، 394 و 383 

را ثبت کرد و در جايگاه بيست و ششم ايستاد. 
   تفتيان به فينال نرسيد

سريع ترين دونده ايران در مرحله نيمه نهايي دوي 
100 متر المپيک به فينال نرسيد. مرحله نيمه نهايي 
دوي 100 متر در حالي برگزار شد که حسن تفتيان، 
نماينده دووميداني ايران با ثب��ت رکورد 10 ثانيه 
و 23 صدم ثانيه، در گروه خود هش��تم ش��د تا از 
رسيدن به فينال بازماند. ملي پوش دوي 100 متر 
ايران بعد ناکامي در رسيدن به فينال گفت: »دوست 
داشتم من اولين آسيايي باشم که به فينال المپيک 
مي رس��د. خيلي هم تلاش کرده بودم، اما امشب 
فهميدم براي صعود به فينال و موفقيت بايد خيلي 
بيشتر از اين تلاش کنم. خيلي ها مي گويند حضور 
در نيمه نهايي يک افتخار و تاريخ سازي است، 
اما اين براي من موفقيت نيس��ت؛ چيزي که 
در ذهن من بود صعود به فينال بود که اتفاق 

نيفتاد، پس من موفق نبودم« 
   بهداد و اميد تکرار سومين طلا

رقابت در سنگين وزن وزنه برداري،  يکي از 
جذابترين مسابقات المپيک ريو است. با وجود 

عدم حضور رقباي روسي، هنوز هم بهداد سليمي 
راه دش��واري براي رسيدن به طلاي المپيک دارد. 
خصوصاً براي طلاي اين وزن، وزنه بردار گرجستاني 
هم نقش��ه هاي زيادي دارد و رقابت اصلي هم بين 

بهداد و لاشا تالاخدزه اس��ت. بهداد در نخستين 
المپيک خود ط��لا گرفت و حالا انتظ��ارات از او با 
وجود افتخاراتي که به دست آورده جز طلاي ريو 
و هت تريک مدال زرين المپي��ک در وزنه برداري 
نيست، اما او حالا در حالي به دنبال دفاع از عنوان 
قهرماني خود در المپيک است که به دليل جراحي، 
مسابقات جهاني امريکا را از دست داد و حالا بعد از 
يک ريکاوري طولاني مدت مي خواهد براي کسب 

طلاي سنگين وزن روي تخته برود. 
  دست باباجان زاده و اخلاقي از طلا کوتاه ماند

در ادامه رقابت هاي کشتي فرنگي بازي هاي المپيک 
2016 ريو ديروز مسابقات اوزان 85 و 130 کيلوگرم 
از س��اعت 17:30 آغاز شد که بش��ير باباجان زاده 
نماينده کشورمان در وزن 130 کيلوگرم با شکست 
در دومين ديدارش مقابل حريف آلماني از حضور 
در نيمه نهايي بازماند. در وزن 130 کيلوگرم بشير 
باباجان زاده پس از استراحت در دور نخست، در دور 
دوم با نتيجه 3 بر يک از سد کيانگ منگ از چين 
گذشت و گام به يک چهارم نهايي گذاشت اما در دور 
سوم با نتيجه 3 بر يک مغلوب ادوارد پاپ از آلمان 
شد و از حضور در مرحله  نيمه نهايي بازماند. در وزن 
85 کيلوگرم، حبيب الله اخلاقي پ��س از پيروزي 
مقابل حريف سوئدي، در دور دوم مغلوب فرنگي کار 
روس شد و از حضور در مرحله بعد بازماند. حبيب الله 
اخلاقي در دور نخست با نتيجه 10 بر صفر زاکارياس 
برگ از سوئد را شکست داد، اما در دور بعد با نتيجه 
9 بر 2 و با ضربه فني مغل��وب داويت چاکوتادزه از 
روسيه شد تا شانس رسيدن به فينال و کسب مدال 

طلا را از دست بدهد. 
   ادامه کار شاگردان بنا با نوروزي و رضايي

 در ادامه رقابت هاي کشتي فرنگي المپيک، شاگردان 
بنا امروز هم روي تشک مي روند. اميد نوروزي و قاسم 
رضايي، دو فرنگي کار طلايي المپيک لندن که در ريو 
نيز از شانس هاي اصلي کاروان ايران براي رسيدن 
به مدال طلا هستند، امروز برابر رقباي خود روي 

تشک مي روند. 
   جدول مدال ها 

در پاي��ان روز نهم بازي هاي المپي��ک 2016 ريو، 
امريکا با اختلاف فاحش )26 طلا، 21 نقره و 22برنز( 
همچنان در صدر قرار دارد و بريتانيا با )15 طلا، 16 
نقره و 7 برنز( در مکان دوم ج��اي چين را گرفت 
وکاروان کش��ورمان با برنز عبدولي  که در روز نهم 
گرفت با دو طلا و يک برنز و مجموع سه مدال در رده 

بيست و دوم جدول رده بندي قرار بگيرد.
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 سوريان خودش بايد 
در مورد آينده اش تصميم بگيرد

حميد س��وريان اميد اول کش��تي فرنگي 
ايران محسوب مي ش��د و بسياري منتظر 
مدال طلاي او بودند، اما اين اتفاق رخ نداد 
و سوريان نتوانست کشتي هاي قابل قبولي 
را به معرض نمايش بگذارد. در واقع ناکامي 
نابغه کش��تي فرنگي در برهه اي که براي 
کسب سهميه المپيک تلاش مي کرد قابل 
پيش بيني بود. نظر محم��د بنا اين بود که 
حتماً در سبک وزن بايد سوريان المپيکي 
شود و به همين دليل نيز اين کشتي گير براي رسيدن به سهميه به چند 
تورنمنت گزينشي اعزام شد. چند بار شکست خورد و در نهايت در ترکيه 
و در آخرين فرصت س��هميه گرفت. محمد بنا در تعيين نفرات اعزامي 
به المپيک سيستم خودش را دارد و ش��وراي فني نيز همه اختيارات را 
به س��رمربي داد. بنا نيز تيمي که در المپيک لندن حضور داشت را براي 
المپيک ريو هم انتخاب کرد. حميد س��وريان آمادگي جسماني خوبي 
نداشت؛ در وقت اول مسابقه به خوبي از حريف پوئن مي گرفت اما در وقت 
دوم کم مي آورد. بايد بپذيريم که سوريان المپيک ريو با سوريان سال هاي 
گذشته فرق کرده، او ديگر جواني سال هاي گذش��ته را ندارد و پا به سن 
گذاشته است. در صورتي که حريف ژاپني اش از تيم جوانان به المپيک 
آمده بود و به خوبي سوريان را آناليز کرده بود. از طرفي سوريان در لندن 
در وزن 55 کيلوگرم کشتي گرفت اما به خاطر تغيير اوزان او مجبور شد به 
وزن 59 کيلو برود. به علاوه اينکه کشتي گيري در المپيک موفق است که 
دائماً در کوران مسابقات باشد ولي سوريان ما مدتي تمرين نکرد و در بحث 
انتخابي نيز به مشکل خورد. با اين حال اين کشتي گير، مدال هاي زيادي 
را براي کشورمان به ارمغان آورده و باخت در ريو چيزي از ارزش هايش کم 
نمي کند. س��وريان اگرچه خبر خداحافظي اش را تکذيب کرده اما نبايد 
احساسي با اين موضوع برخورد کند. تصميم اصلي به عهده خودش است 
و حميد سوريان اين توانايي را دارد که تجربياتش را به نسل جوان انتقال 
دهد. در حال حاضر موضوع جانشيني او نيز مطرح است و به نظر مي رسد 
که براي المپيک 2020 نيز دير دست به کار شده ايم. المپيک ريو براي 
کشتي فرنگي به پايان رسيده و هرچه زودتر بايد روي گزينه هاي موجود 

براي جانشيني نابغه سبک وزن کشورمان سرمايه گذاري کرد.
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چـهـرهها

88498432سرويس ورزشي

مذاکره استقلال با اسكوچيچ تكذيب مي شود
شايعات درباره حضور اسکوچيچ به عنوان 
سرمربي در استقلال هرچند خيلي زود 
تکذيب شد، اما به نظر مي رسد با توجه 
به نتاي��ج ضعيف اين تي��م، حضور يک 
دستيار ويژه در اس��تقلال بسيار واجب 
است. فيض بخش مدير برنامه اسکوچيچ 
در رابطه با شايعه مذاکره مسئولان باشگاه استقلال با اسکوچيچ: 
»نمي دانم اين شايعات از کجا مي آيد اما بي پايه و اساس است. به 
تازگي با دراگان صحبت کردم اما او تأکيد کرد که هيچ شخصي 
از سوي باش��گاه اس��تقلال با او تماس نگرفته اس��ت. در ضمن 
اسکوچيچ با فولاد قرارداد دارد و اصلًا نمي تواند با باشگاه ديگري 
مذاکره کند. او 10 روز ديگر به اي��ران بازمي گردد و کارش را در 

فولاد براي فصل آينده آغاز مي کند.«

سعيد احمديان

ليگ برتر ايران مثل ليگ انگليس است!
ليگ برت��ر در حالي به خاط��ر بازي هاي 
مقدمات��ي جام جهاني حدود س��ه هفته 
تعطيل شده که رئيس کميته فني و توسعه 
فدراسيون فوتبال پيش بيني کرده ليگ 
امس��ال مانند ليگ برتر انگليس است و 
شاهد شگفتي در آن هس��تيم. مرتضي 
محصص درباره برگزاري چه��ار هفته از رقابت ه��اي ليگ برتر و 
عملکرد تيم ها گفت: »مربيان تيم ها با آگاهي و تس��لط بيشتري 
فعاليت خود را آغاز کردند. گل هاي زياد در بازي هاي ليگ برتر دليل 
خوبي يا بدي يا حتي کيفيت بالاي مسابقات نيست. فوتبال ايران 
اکنون با تعادل مس��ير خود را طي مي کند و روز به روز شاهد بازي 
فوتبال بهتري از تيم ها هستيم. پيش بيني من براي ليگ امسال مانند 

ليگ برتر انگليس که شاهد شگفتي در آن بوديم، است.«

حضور کريمي در ميان سندرم داني ها
علي کريمي با حضور در ميان سندرم  داني هاي فوتباليست، نشان داد به 
جاي حضور در انتخابات مختلف و گرفتن عکس هاي خاص فضاي مجازي 
مي توان محبت مردم را برگرداند. جادوگر ديروز به تيم فوتبال س��ندرم 
داني ها رفت تا ديوار 47 کروموزومي ها را منفجر کند و بگويد فوتبال به 
تعداد کروموزوم نيست، انسانيت هم همين طور. علي فوتبال ما اما همچنان 
معکوس آب در جامعه شنا مي کند و براي خودش در اين شنا کردن مايکل 
فلپسي شده است. اين روزها شايد بايد او را يک برگردان زن قهار ناميد که 
بيشتر دنبال برگرداندن محبت مردم به خود جامعه است نه جذب آن براي 

استفاده شخصي خودش، نه براي حضور در سياست و رأي گيري و...

اندي ماري، تنيسور برتر بريتانيايي با کسب مدال طلاي المپيک 
ريو از عنوان قهرماني المپيک 2012 لندن خود دفاع کرد تا ثابت 
کند ميدان المپيک ميداني متفاوت از ساير رقابت هاست. قهرماني 
دوباره ماري در المپيک در حالي به دس��ت آمد که در جريان اين 
رقابت ها تنيس��ورهاي بزرگي چون جوکوويچ از گردونه رقابت ها 
حذف شدند. اندي ماري در فينال مسابقات تنيس المپيک ريو برابر 

خوان مارتين دل پوترو قرار گرفت و در نهايت موفق ش��د حريف 
را با نتيجه 3 بر يک شکس��ت دهد. دل پوت��روي آرژانتيني همان 
تنيسوري بود که جوکوويچ را حذف کرده بود. در ديدار رده بندي 
هم نيشيکوري ژاپني، نادال اس��پانيايي را برد و برنز گرفت.  اندي 
ماري با کسب اين مدال ارزشمند کاروان ورزشي بريتانيا را نيز با 

يک پله صعود به رتبه دوم جدول مدال هاي المپيک رساند.

ماري طلاي لندن را تكرار کرد

خواستگاري روي سكو
ريو هه ژي، قهرمان چيني شيرجه رقابت هاي المپيک لندن، در 
المپيک 2016 نتوانست مدال طلاي چهار سال قبل خود را تکرار 
کند و مغلوب هموطن خود شد و روي سکوي دوم ايستاد تا مدال 
نقره را به گردن بياويزد، اما اين سکو براي او با تمام سکوهاي دنيا 
متفاوت ش��د، چون بعد از دريافت مدال با خواستگارش روبه رو 
شد که يک حلقه و يک شاخه گل به او تقديم کرد و جلوي چشم 
حاضران در ورزشگاه محل برگزاري مسابقات از او خواستگاري 

کرد. درخواستي که پاسخ مثبت هه ژي را به همراه داشت.

مي خواهم جاودانه باشم
اوسين بولت، قهرمان جامائيکايي دوي 100 متر رقابت هاي المپيک 
2016 ريو پس از آنکه بامداد ديروز موفق به کسب اين عنوان و سومين 
طلاي المپيک خود شد، در اظهارنظري جالب توجه گفت: »من به 
اينجا آمده ام تا سه طلا بگيرم و اين هدفم است، اگر نتوانم به اين هدف 
برسم اين يک شکست واقعي خواهد بود. خوشحالم و به خودم افتخار 
مي کنم، آمده ام تا به دنيا يک بار ديگر ثابت کنم که بهترين هستم. 
طلاي دوي 100متر اولين گام اين مسير بود و حالا مي خواهم براي گام 

دوم، طلاي 200متر را کسب کنم، دوست دارم که جاودانه باشم.«

کلشينا مجوز مسابقه گرفت
داريا کلشينا، تنها دووميداني کار روسيه حاضر در دهکده المپيک 
ريو جواز حضور در مسابقات المپيک را به دست آورد. کلشينا با 
رأي دادگاه عالي ورزش مي تواند در ريو مسابقه بدهد. پيش از اين 
عنوان شده بود که اين دونده زن روس به دليل دوپينگ نمي تواند 
در المپيک حاضر شود، اما دادگاه عالي ورزش معتقد است که او 
در دوپينگ دست نداشته ضمن اينکه هيچ نمونه مثبتي نيز از او 
وجود ندارد. به اين ترتيب کلشينا تنها دونده روسي است که در 

المپيک ريو مي دود.

رحيمعليآبادي

کارشناس کشتي فرنگي

اولين جام بايرن با کارلتو
بايرن مونيخ با پيروزي 2 بر صفر مقابل بروس��يا دورتموند، فاتح ديدار 
سوپرکاپ آلمان شد. در اين ديدار دو تيم در نيمه اول به تساوي بدون 
گل رسيدند اما در نيمه دوم، باواريايي ها دو بار توسط آرتورو ويدال و 
توماس مولر به گل رسيدند و فاتح اين ديدار ش��دند. اين قهرماني در 
حالي به دست آمد که کارلو آنجلوتي، در اولين بازي به عنوان سرمربي 
روي نيمکت مونيخي ها مي نشست. آنجلوتي پس از اين قهرماني گفت: 
»از عملکردمان راضي هستيم، هرچند کار سختي داشتيم. دورتموند 
در نيمه اول خيلي خوب کار کرد. در نيمه دوم ما بهتر بوديم که به ما در 
بوندس ليگا اعتماد به نفس مي دهد. تيم ما بسيار قدرتمند است. سعي 
دارم افکارم را به آن تزريق کنم. حالا که 10 روز فرصت داريم، س��عي 

داريم چيزهايي به تيم اضافه کنيم.«
------------------------------------------------------------

بارسا بازي رفت سوپرکاپ را برد
لوئيس انريکه، سرمربي بارسلونا به تمجيد از تيمش پس از پيروزي در ديدار 
رفت سوپرکاپ اسپانيا پرداخت. يک شنبه شب بارسا و سويا در بازي رفت 
سوپرکاپ آسيا در ورزشگاه سانچز پيزخوان به مصاف يکديگر رفتند که در 
نهايت بازي با برتري 2 بر صفر بارسا به پايان رسيد. پس از يک نيمه بدون 
گل و مصدوميت اينيستا و جرمي متيو، بارسا توانست با گل هاي الحدادي 
و لوئيس سوارز از حريف خود پيش بيفتد. انريکه در رابطه با بازي گفت: »با 
همان انگيزه هميشگي ادامه خواهيم داد. اين تيم فداکاري را بلد است و ما 

هم براي جام مي جنگيم و نتيجه خيلي خوبي گرفتيم.«

شيوا نوروزي

سوريان: همه چيز خيلي بد تمام شد
کشته فرنگي!

دنياحيدري
گزارش


